
 

 
 

 

Hlavná 17,  922 01 Veľké Orvište, tel. 033 /7746126 

 
 

Z á p i s n i c a 
 

z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkom Orvišti 
konaného dňa 10.02.2025 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 
 

P r o g r a m : 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Rozpočtové opatrenie 1/2025 
5. Plán kultúrnych akcií na rok 2025 
6. Rezervný fond – podielové dane 
7. Žiadosti a sťažnosti od občanov obce 
8. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
9. Rôzne (IBV Mlyn, IBV Diaľničná, kultúrne akcie, projektové zámery a realizácia 

projektov, práce zamestnancov a aktivačných zamestnancov,...) 
10. Diskusia 
11. Uznesenia  
12. Záver 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

OcZ jednohlasne schválilo program zasadnutia 1. OcZ. 
 

Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
 



1. Otvorenie 

 
Prvé zasadnutie obecného zastupiteľstva /OcZ/ v roku 2025 otvoril a viedol 

starosta obce. Všetci poslanci obdržali pozvánku a materiály k jednotlivým bodom 
programu e-mailovou poštou. Skonštatoval prítomnosť všetkých deviatich poslancov, 
čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné.  
 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 

Za zapisovateľa starosta obce určil p. Adelu Jankechovú, za overovateľov 
zápisnice p. Ing. Jozefa Bartka a p. Dušana Kráľoviča. 
 
3. Kontrola plnenia uznesení  
 

Starosta obce skonštatoval, že uznesenia z 8. zasadnutia OcZ, ktoré sa konalo 
dňa 16.12.2024 boli splnené. 
 
4. Rozpočtové opatrenie 1/2025 
 

Starosta obce v tomto bode odovzdal slovo ekonómke Ing. Jane Müllerovej, 
ktorá odprezentovala rozpočtové opatrenie č. 1/2025, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Následne ich informovala o zmene rozpočtu obce v príjmoch aj výdavkoch z dôvodu 
výnosu daní z PPO poukázaný územnej samospráve a zapojenia príjmov z roku 2024 
do rozpočtu na rok 2025 v súvislosti s poskytnutím finančného príspevku na projekt 
„Rozšírenie kapacít MŠ Veľké Orvište“. 

 
OcZ schválilo rozpočtové opatrenie č. 1/2025. 

 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

  
5. Plán kultúrnych akcií na rok 2025 
 

Starosta obce predložil poslancom OcZ plán kultúrnych akcií na rok 2025 
s predbežnými príspevkami z rozpočtu obce a Rezortu Piešťany. Starosta obce dodal, 
že je to predbežný plán, ktorý sa môže meniť a aktualizovať. Taktiež má obec záujem 
zapojiť sa do výziev na poskytnutie finančných príspevkov na organizovanie kultúrnych 
akcií vzhľadom k deficitu na podielových daniach, ktorý môže viesť k obmedzeniu 
investícií na kultúrne akcie. 

 
V diskusii poslankyňa Mgr. Elena Horňanská požiadala o doplnenie akcie na 

baletné vystúpenie Luskáčik. Táto akcia bude plne v jej kompetencii. Presný termín 
zatiaľ nie je stanovený. Má záujem zapojiť sa tiež do výzvy na poskytnutie finančného 
príspevku aspoň na dopravu. 

 
Poslankyňa PhDr. Sylvia Paulovičová informovala poslancov OcZ o doplnenom 

pláne kultúrnych akcií o zájazd na vianočné trhy do Budapešti. 
 
Starosta obce dodal, že akcie ako Deň matiek a Úcta k starším, ktoré sa plánujú 

uskutočniť v kultúrnom dome, budú v prípade jeho rekonštrukcie presunuté alebo sa 
budú konať ako v roku 2024. 

 



V diskusii poslanci nemali iné pripomienky. 
 

OcZ schválilo plán kultúrnych akcií na rok 2025 s doplnením baletného 
predstavenia Luskáčik. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 
 

 
6. Rezervný fond – podielové dane 
 
 Starosta obce v tomto bode predniesol poslancom OcZ analýzu podielových 
daní od roku 2023 – po mesiace január a február 2025. Na vykrytie výpadku 
podielových daní navrhol použiť rezervný fond, aby sa obec nezadlžila. 
 
 V diskusii sa poslanec Ing. Jozef Bartko informoval ohľadne schváleného 
rozpočtu na  rok 2025, kde boli narozpočtované príjmy a výdavky na úrovni očakávanej 
skutočnosti roku 2025. 

 
Starosta obce informoval poslancov, že v mesiacoch január a február prišli 

podielové dane nižšie zhruba o 9 percent, oproti očakávanému príjmu podľa predikcie 
podielových daní na rok 2025. Z tohto dôvodu a taktiež z dôvodu zvýšenej DPH 
a energií vznikol na príjmovej strane deficit. Už štvrtý rok obec dostáva nižšie podielové 
dane, ktoré sú viazané na počet obyvateľov v obci (produktívny vek v obci stále klesá) 
a poplatky za dane a komunálny odpad úrad ešte nevyberá. 
 Uviedol, že rozpočet na chod materskej školy bol stanovený ako vyrovnaný. 
Taktiež sa uvidí, či sa v septembri otvorí ďalšia trieda v materskej škole.  Podmienkou 
projektu je kolaudácia novovytvorenej triedy do 31.12.2026.  
 Starosta obce navrhol poslancom OcZ vyrovnať deficit podielových daní 
z rezervného fondu. Ekonómka OcÚ p. Ing. Jana Müllerová dodala, že podľa zákona 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy umožňuje do konca roka 2025 
použitie prostriedkov z rezervného fondu na krytie výdavkov bežného rozpočtu. 
 
 Poslanec Ing. Jozef Bartko sa informoval o výške rezervného fondu. 
  

Starosta obce uviedol, že obec určite vytvorila rezervný fond a jeho výšku 
oznámi po účtovnom ukončení roku 2024 na nasledujúcom zasadnutí OcZ.  
 

OcZ schválilo použitie rezervného fondu na bežné výdaje v zmysle platnej 
legislatívy. 
 
Prítomní poslanci (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan 

Kráľovič, PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali za (menovite): Jozef Valo, Ing. Jozef Bartko, Peter Djenka, Mgr. Elena Horňanská, Dušan Kráľovič, 

PhDr. Sylvia Paulovičová, Ing. Marián Šiška, Pavol Táborský, Jaroslav Vavrinec 
 

Hlasovali proti (menovite): 0 
 

Zdržal sa hlasovania (menovite): 0 

 
7. Žiadosti a sťažnosti od občanov obce 
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o podanej žiadosti od p. Gabriely 
Michelovej na pridelenie opatrovateľky. Po dohode a dobrých skúsenostiach so 



spoločnosťou Eu Progres s.r.o., preberie spoločnosť povinnosti obce na poskytnutie 
a financovanie domácej opatrovateľskej služby v domácom prostredí na 4 h/denne, 
s čím súhlasí aj p. Gabriela Michelová. Opatrovateľka tak nebude financovaná 
z rozpočtu obce. 
 
 Následne informoval poslancov OcZ o podanej žiadosti od p. Anny Rytířovej, 
ktorá tiež žiadala pridelenie opatrovateľky z obce. Po komunikácii s p. Annou 
Rytířovou svoju žiadosť zatiaľ stiahla, momentálne si vybavuje odkázanosť na sociálnu 
službu. 
 
 Ďalej predniesol OcZ pripomienku na orez stromu na kockovom chodníku medzi 
ulicami Hlavná a Tálová. Konáre stromu prerastajú cez plot a hlavne v lete je z plodov 
stromu veľký neporiadok. Starosta obce dodal, že v danom prípade vie pomôcť aj obec 
a orezať konáre, navrhol však v prvom rade osloviť majiteľku p. Renátu Lipkovú, aby 
vykovala orez stromu. 
 V diskusii poslanci súhlasili s návrhom starostu obce. 
 
 Starosta obce informoval poslancov OcZ o petícii za obmedzenie prejazdu 
Mlynskou ulicou smerom na novú IBV Mlyn, o ktorej ich oboznámil na poslednom OcZ 
v roku 2024, v mesiaci december. Obyvatelia Mlynskej ulice žiadajú osadenie 
dopravných stĺpikov zamedzujúcich prejazd motorových vozidiel cez Mlynskú ulicu na 
vybudovanú cestu v lokalite IBV Mlyn. Nová IBV Mlyn má vytvorený hlavný vjazd 
smerom od obce Bašovce. Žiadajú, aby sa Mlynská ulica zachovala ako slepá ulica.  
 Starosta obce informoval poslancov OcZ, že komunikoval s developerom IBV 
Mlyn a ten ho uistil, že pracovné stroje využívajú spevnenú komunikáciu vytvorenú od 
rybníka. Na zamedzenie prejazdu z Mlynskej ulice tam developer umiestnil palety 
s dlažbou. Taktiež starosta obce vykonal na tejto ulici viackrát previerku, ktorou sa mu 
potvrdilo, že miestnu komunikáciu zaťažujú ťažkou technikou sami obyvatelia tejto 
ulice, ktorí tu stavajú a podložil to fotografiami. Taktiež starosta absolvoval stretnutie 
s dopravným inžinierom ohľadom zmeny dopravného značenia. Toto neprišlo 
dopravnému inžinierovi logické, pretože práve prepojením s IBV Mlyn sa táto 
komunikácia odľahčí, na ceste širokej 3 m je problémom vyhnúť sa v obojsmernej 
prevádzke a IBV Mlyn umožní ďalší výjazd z ulice Mlynskej. Dodal však, že keď si to 
občania želajú, tak bude sa to dať zmenou dopravného značenia uskutočniť.  
 Komunikácia v lokalite IBV Mlyn zatiaľ nie je skolaudovaná, po kolaudácii môže 
a nemusí byť odovzdaná obci, preto je zatiaľ priskoro rozhodovať o budúcom 
dopravnom značení. V súčasnosti platí, že Mlynská ulica je slepou ulicou, čo 
potvrdzuje aj dopravné značenie.  
 

8. Pripomienky a návrhy poslancov OcZ 
 
 Poslanci nemali žiadne pripomienky ani návrhy. 
 
9. Rôzne 
 

• IBV Mlyn, IBV Diaľničná 
Starosta obce v tomto bode informoval poslancov o výstavbe v lokalite IBV 
Mlyn. V mesiaci august, príp. september prebehne kolaudácia prvých 26-tich 
bytov. V lokalite IBV Diaľničná je už vybudovaná cesta, s výstavbou plánuje 
developer začať ešte v roku 2025. 
Taktiež prebehli prvé rokovania so ZSDis. a.s. a TAVOS a.s. ohľadne novej IBV 
Záhumnie, ktorá je naviazaná na IBV Mlyn a vyjadrili sa k bodu napojenia. Táto 
výstavba bude potrebovať novú trafostanicu. Developer plánuje podať v roku 
2025 stavebné povolenie na prvé domy. Z dôvodu chýbajúceho počtu 
parkovacích miest požiadal obec o zámenu pozemkov v lokalite IBV Záhumnie. 
Zámena je možná iba v prípade rovnakej hodnoty uvedených pozemkov, čo 
musí potvrdiť znalec. Developer sa nebráni zaviazať vybudovaním oddychovej 



zóny príp. detského ihriska na zamenených obecných pozemkoch. Bližšie 
informácie poskytne starosta na nasledujúcom zasadnutí OcZ.  
  
 V diskusii sa poslanec Ing. Jozef Bartko informoval, či v danej lokalite 
môže byť vybudované detské ihrisko. 
  

Starosta obce uviedol, že v danej lokalite je síce ochranné pásmo, ale 
detské ihrisko sa vybudovať môže.  
  

Poslanec Ing. Jozef Bartko súhlasil s návrhom starostu a vyjsť 
developerovi v ústrety, nakoľko plánuje výstavbu nových domov, čo bude 
prospešné, aj vzhľadom k tomu, že sa zvýši počet obyvateľov obce.  

Ostatní poslanci tiež súhlasili s návrhom starostu. 
 

• Kultúrne a spoločenské akcie 
Starosta obce informoval poslancov, že v mesiaci január sa uskutočnila akcia 
Uvítanie detí do života. V obci sa v roku 2024 narodilo 5 detí, z toho 3 sa 
zúčastnili akcie. Pri tejto príležitosti boli rodičom detí odovzdané pamätné 
medaile a finančný príspevok z obce. 
Starosta obce dodal, že po štyroch rokoch obec stúpla na počte obyvateľov. 
K 31.12.2024 sme mali o 17 obyvateľov viac ako v predošlom roku. 

 

• Polyfunkčná budova 
Starosta obce oboznámil poslancov, že pracovníci OcÚ vykopali na viacerých 
miestach celkovo 9 sond okolo budovy Klubu seniorov, aby sa dostali pod 
úroveň stavby a zistili, v akom je stave. Pomohli tak projektantovi, aby sa skrátil 
čas potrebný na vypracovanie dokumentov k žiadosti o poskytnutie finančného 
príspevku z Environmentálneho fondu, SR. Žiadosť musí byť podaná do 
31.03.2025. Na niektorých miestach bude potrebné spevniť základy. V projekte 
je zahrnutá aj zámena sociálnych miestností, knižnica, väčšia spoločenská sála, 
4 šatne pre futbalovú infraštruktúru, neobytný podkrovný priestor a strecha 
s fotovoltaikou. 
 
 V diskusii sa poslanec Ing. Jozef Bartko informoval o výške spoluúčasti 
na projekte. 
  

Starosta obce uviedol, že spoluúčasť obce bude vo výške 5 % 
oprávnených nákladov. Žiadosť o dotáciu bude predložená na zasadnutie OcZ. 
Termín realizácie projektu sa bude odvíjať od termínu vyhodnotenia projektov 
a podpisu zmluvy.  
 

• Práce zamestnancov a aktivačných pracovníkov 
Starosta obce oboznámil poslancov, že pracovníci obecného úradu vyčistili 
okolie rybníka od náletových rastlín a pokračujú smerom k Slnečnej ulici. 
 
Poslanec Dušan Kráľovič informoval poslancov OcZ o nelegálnej skládke 
odpadu za čerpacou stanicou smerom na Piešťany (za odbočkou na obec 
Krakovany). Hromadia sa tam pneumatiky a stavebný odpad. 
Starosta obce informoval poslancov OcZ, že skládka sa nenachádza v katastri 
obce Veľké Orvište, ale je už v katastri mesta Piešťany. 

 
10. Diskusia 
 
 Do diskusie sa nikto z prítomných nezapojil. 
 
 



11. Uznesenia 
 

V závere zasadnutia boli prečítané uznesenia, ktoré tvoria prílohu zápisnice.  

 
12. Záver 
 

Zasadnutie OcZ ukončil starosta obce poďakovaním poslancom OcZ za ich 

účasť na 1. OcZ, za spoluprácu a pomoc pri kultúrnych akciách. Informoval ich, že 

nasledujúce OcZ sa bude konať v mesiaci marec. 

 

 
Zapísala:        Adela Jankechová       
Overovatelia zápisnice:     Ing. Jozef Bartko 

    Dušan Kráľovič 

 

 

 

                                                              PhDr. Pavol Paulovič, starosta obce 


